

224 選挙人名簿登録者数 (単位 人) (各年9月10日現在) (滋賀県選挙管理委員会)

Table with columns for year, gender (total, male, female), and region (Shima, Aichi, Ina, Mino, Iga, Hikari, Tsuruga, Shiga, and others). Rows list registration counts for various municipalities and districts from 1947 to 1976.

225 滋賀県議会議員一般選挙投票結果 (単位 人、%) (昭和50年4月13日執行) (滋賀県選挙管理委員会)

Table showing election results for the Shiga Prefecture Assembly members. Columns include voter count, number of voters, number of voters by gender, and voting rate by gender.

226 滋賀県議会議員一般選挙開票結果 (単位 票) (昭和50年4月13日執行) (滋賀県選挙管理委員会)

Table showing the counting results for the Shiga Prefecture Assembly members. Columns include total votes, valid votes, and the number of votes for various political parties and independent candidates.

227 市町村長選挙投票結果 (昭和50年度中) 滋賀県選挙管理委員会

Table with columns for election date, candidates, eligible voters, voters, and voting rates. Includes data for municipalities like Nakamatsu, Nozomi, Ishiura, etc.

228 市町村長選挙開票結果 (単位票) (昭和50年度中) 滋賀県選挙管理委員会

Table showing the distribution of votes for candidates in the municipal elections, categorized by party (Liberal Democratic, Japanese Socialist, Japanese Communist, etc.).

229 参議院全国選出議員通常選挙投票結果 (昭和49年7月7日執行) 滋賀県選挙管理委員会

Table showing the results of the general election for members of the House of Councillors, including total voters, voters, and voting rates across various municipalities and prefectures.

230 参議院全国選出議員通常選挙本県選挙区内得票数 (昭和49年7月7日執行) 滋賀県選挙管理委員会

Table showing the number of votes received by candidates in the prefectural election districts for the House of Councillors, categorized by party and candidate.